

贊助表格 Sponsorship Form

參賽者必須於報名時繳交所參與比賽組別之報名費及最低捐款額

Participants must submit the enrolment fee & minimum donation when applying for race entry

若有意競逐「最高籌款獎」，請於2023年1月31日或以前將其餘額外捐款交回。

To enter the "Top Fund Raiser" Award, please submit your additional donations on or before 31 Jan 2023.

(Page / Total Page)

參加者姓名 Name of Participant: _____

公司 / 機構 / 學校名稱 Company / Organization / School Name: _____

參加者 / 隊伍編號 (請參考確認電郵) Participant / Team No. (please refer to the confirmation email): _____

比賽組別 Race Category:

慈善樓梯跑 Climb The Stairs

踏步挑戰賽 Step Up Challenge

編號 No.	捐款人 / 公司 / 機構名稱 Name of donor / company / organization (請以正楷填寫Please fill in BLOCK LETTERS)	贊助金額 Sponsorship amount	需要收據? Need receipt? (只適用於港幣100元或以上捐款 For donation of HK\$100 or above) (✓/✗)
1		港幣HK\$	
2		港幣HK\$	
3		港幣HK\$	
4		港幣HK\$	
5		港幣HK\$	
6		港幣HK\$	
7		港幣HK\$	
8		港幣HK\$	
9		港幣HK\$	
10		港幣HK\$	
總額Total Amount :		港幣HK\$	-

收據將於活動結束後兩個月內郵寄予個人賽參賽者或參賽公司 / 機構 / 隊伍的聯絡人，以分發給個別贊助者。

Donation receipts will be sent to the participant of Individual Race or the contact person of participating company / organization / team by post within 2 months after the event for distributing to sponsors.

請將填妥之表格，連同劃線支票、自動櫃員機轉賬收據或銀行入賬收據(如適用)以郵遞、傳真或電郵寄回至本會「傳訊及經費籌募部」。

Please send the completed form with crossed cheque, ATM Customer Advice or bank-in receipt (if any) by post, fax or email to our Communications and Fund Raising Office.

傳真Fax: 2866 0471 電郵Email: cfr@hongchi.org.hk 電話Tel: 2661 0709 WhatsApp: 9311 9651

地址: 香港灣仔軒尼詩道15號溫莎公爵社會服務大廈705室

Address: Room 705, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong